

## إعادة جدولة رحلات طيران الشرق الأوسط الى دبي بسبب تعليق العمليات في مطار دبي الدولي

بيروت في 16 نيسان 2024: تعلن شركة طيران الشرق الأوسط – الخطوط الجوية اللبنانية عن الغاء رحلتها اليوم في 16 نيسان 2024 ، ME428/429 و ME430/431 الى دبي بسبب سوء الاحوال الجوية التي أدت الى تعليق العمليات في مطار دبي الدولي.

سوف تقوم الشركة بتسيير رحلتين غدا عند الساعة الثامنة صباحا ME1428 و ME1426 لنقل ركاب رحلة ME428 التي ألغيت بعد ظهر اليوم .

كما سيتم نقل ركاب رحلة ME430 التي تم الغاؤها مساء اليوم على متن رحلة ME430 عند التاسعة من مساء الغد في 17 نيسان 2024.

أما بالنسبة لرحلات العودة الى بيروت ME429 و ME431 سوف يتم نقل جميع الركاب على متن الرحلة النظامية ME427 غدا عند الساعة 12:45 ظهرا.

للمزيد من المعلومات يرجى مراجعة: مركز الإتصالات MEA Call Center 961-01-629999 -  
[www.mea.com.lb](http://www.mea.com.lb) أو موقع الشركة الإلكتروني [callcenter@mea.com.lb](mailto:callcenter@mea.com.lb)

دائرة العلاقات العامة  
شركة طيران الشرق الأوسط



## **Rescheduling of Dubai flights due to the suspension of operations at Dubai International Airport**

**Beirut, 16 April 2024:** Middle East Airlines – Air Liban announces the cancellation of its flights ME428/429 and ME430/431 to Dubai today due to bad weather that led to the suspension of operations at Dubai International Airport.

MEA will operate two flights tomorrow at eight o'clock in the morning ME1428 and ME1426 to transport passengers of flight ME428 which was canceled this afternoon.

The passengers of the canceled flight ME430 this evening will be transported on board flight ME430 tomorrow on April 17, 2024 at 9 pm.

As for the inbound flights to Beirut ME429 and ME431, all passengers will be transported on board the scheduled flight ME427 tomorrow at 12:45 pm.

For more information, please contact: MEA Call Center 961-01-629999 - [callcenter@mea.com.lb](mailto:callcenter@mea.com.lb) or MEA's website [www.mea.com.lb](http://www.mea.com.lb)

**Public Relations Department  
Middle East Airlines-Air Liban**